
Acta de la sessió  del Consell  de Districte Marítim

Data: 3 de març de 2020
Número: 01/2020
Caràcter: Ordinari
Hora: 19:00h
Lloc: Sala Reunions CC «la Marina»

Hi assistixen:

Rafael Simó Sancho President

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor)

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor)

Lidón Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Marycarmen Ribera Soriano Vocal (Vecina Designada Alcaldia)

Matilde Ramos Alonso Vocal ( Veïna Designada Alcaldia)

M.ª Angeles Pérez Díaz Vocal (Representant VOX)

Sergio Mateu Jaime Juan Vocal (Representant Compromís)

Rosana Monserrat Forés Vocal (Representant Unides Podem)

Juan Gallén Gallén Vocal (Representant Partit Popular)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridià)

Manuel Ferrara Portolés Vocal (AA.VV. Camí Fondo)

Tica Palalu Campos Vodal (AA.VV. El Faro)

Pablo Boters Agost Vocal (AA.VV. Plana Entrilles)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Grupo Scout)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unión Musical del Grau)

Marisa Miralles Cumba Vocal (AC Coral Polifónica Sant Pere)

Vicent Bonachera Vocal (AC Agrupació Scout)

Ana Raga Cases Vocal (AMPA CEIP el Pinar)

Roman Simó Gómez Secretari

No  assitixen:  Esther  Giner  Hidalgo  (Vocal  -  Vecina) y  Manuel  Peña  Sanz  (Vocal  -
Representante PSPV).

Excusen la seua assistència: Manuel González Galván (Vocal - AA.VV. Marjaleria).
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Orde del dia:

1.- Aprovació Acta 2 desembre 2019.

2.- Millora instal·lació reg zona Pineda

3.- Millora senyalització vial Camí Fons

4.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “la Marina” del Grau de Castelló, sent
les  19:00h del  dia  tres  de març  de 2020,  sota la  presidència   de  l'Il·lm Senyor  tinent
d'alcalde,  El  senyor Rafael  Simó  Sancho,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  abans
mencionats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell de Districte Marítim, amb la meua
assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum  d'assistència  per  la  presidència  es  procedix  a  iniciar  la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT De l'ACTA DE 2 DE DESEMBRE DE 2019.

El Sr. President va preguntar els  presents si tenien alguna objecció que fer a la
redacció de l'acta de la passada sessió, celebrada el 2 de desembre de 2019.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat. 

2.- MILLORA INSTAL·LACIÓ REG ZONA PINEDA

S'informa els presents que pròximament es procedirà a millorar el reg de les zones
de gespa de la zona del parc “la Pineda”,  concretament entre  els carrers Xàbia i Tirant lo
Blanc, on s'instal·larà  reg per aspersió – s'enganxarà a la boca de reg mes pròxima i es
portarà  l'aigua  fins  a  les  zones  de  gespa  -,  la  qual  cosa  millorarà  l'eficiència  i  la
sostenibilitat, ja que fins ara es practica el reg a mà que consumix molta mas aigua.

Va afegir que esta millora entrava dins de les millores del nou contracte del servici
de manteniment de jardineria.

3.-  MILLORA SENYALITZACIÓ VIAL CAMIÍ FONS

El Sr. President Va comentar als  presents que pròximament s'anava a millorar la
senyalització vial del Camí Fons, ja que – com ja s'havia comentat en la junta de districte -
l'empresa guanyadora del contracte havia inclòs en la seua oferta una millora: col·locar
gratuïtament en la zona de Marjalería certs tipus de senyals, concretament:

 15  senyals   que  assenyalen  el  camí  principal  i  els  secundaris  que  ixen  del
principal.

 40 senyals de qui té preferència quan el camí s'estretix.

 30 senyals de camí sense eixida

 60 senyals de noms de carrer.
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L'ajuntament va decidir que – igual que es fa amb l'enllumenat – foren les AA.VV
qui  diguera on es  necessitaven mes tots  estos  senyals  – en compte de que el  tècnic
municipal decidira on col·locar-les sense consultar-los - .  Va continuar dient que després
d'un mes i 3 reunions, l'única associació que havia presentat propostes era l'AA.VV. Camí
Fondo, i que els representants de les altres 3 AA.VV, - Marjalería, Meridià i Plana En Trilles
–  li  van  manifestar  verbalment  la  seua negativa a  col·laborar  perquè eren molt  pocs
senyals i no valia la pena.

El Sr president va demanar als  membres del  consell  de districte que si  sabien
d'algun lloc de la zona de Marjalería on faça falta algun senyal d'este tipus,  se'l  facen
saber.

El Sr. Boters va dir que les havien pensat que com eren pocs senyals per a cada
AA.VV,  era  millor  que  ho  decidiren  els  tècnics  municipals.  Va  afegir  que  l'AA.VV.  que
representa   -  Plana  Entrilles  –  i  les  AA.VV  Marjaleria   i  Meridià  volien  sol·licitar  que
s'instal·laren en tots els atrevits del Camí la Plana, tant en direcció Grau com en direcció
Castelló, senyals de què indiquen l'atrevit principal i els secundaris que  ixen del, ja que
pensaven que feia molta falta perquè la gent que no coneixia la zona poguera orientar-se.

El Sr. president va contestar que li pareixia bé i que parlaria amb l'empresa perquè
les 15 senyals d'eixe tipus que havien oferit en la millora s'instal·laren en El Camí la Plana.

4.-  PRECS I PREGUNTES

El Sr. Ferrara va sol·licitar que vist el desastre que el temporal “Gloria” havia causat
en la zona del Camí Fons, a l'impedir que desaiguara la séquia Rafalafena, la qual cosa va
provocar que la séquia desbordara i inundara la zona, era imperiós col·locar un caragol o
un bombament en la desembocadura.

El Sr president va contestar que certament la dita séquia era problemàtica quan hi
havia temporal, ja que en superfície desaigua per gravetat la qual cosa fa que quan el mar
colpeja fort no desaigüe. Añadío que era difícil que la Direcció General de Costes permeta
instal·lar allí un caragol, i que potser hi havia mes opcions d'instal·lar un bombament.

La  Sra  Monserrat  va  sol·licitar  que  se  solucionaren  els  problemes  amb  la
prolongació de C/Eivissa, bé eliminant això de prolongació i renumerant segons la C/Eivissa
o denominant-la d'una forma absolutament diferent de fi que els problemes que tenen
bombers i ambulància per a ubicar-la (ja que no apareix en els GPS) deixen de produir-se.

La Sra Perez també es va queixar de la numeració del Cmno Serreual ja que era
confusa i devia solucionar-se.

Va contestar el  Sr  president que es comunicaria als  departaments responsables
ambdós peticions.

La Sra Pérez també es va queixar de que en la passada sessió del consell, ja es va
queixar de que en la zona del Passeig Sebastián Elcano i adjacents s'aparcava taponant
passos de zebra i places de minusvàlids, i també damunt de les voreres, i no havia vist cap
canvi. Va afegir que la Policia Local no feia la seua labor i que si posaren mes multes no
passarien estes coses.

El Sr president va contestar que se'l comentaria al responsable de la Policia Local
del Grau.

El  Sr.  Guillamón  va  preguntar  el  termini  de  finalització  de  la  instal·lació  del
clavegueram en l'Atrevit “la Marina”.
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Va contestar el Sr President que creia que era de 45 dies aproximadament.

La Sra Marisa Miralles es va queixar de que les voreres de la C/Magallanes – el
tram comprés entre l'encreuament amb Pza Pintor Porcar i l'encreuament amb Pza Mare
de Déu del Carme – no tenien rebaixos de minusvàlids.

Va contestar  el  sr  president  que hi  havia  una brigada dedicada en exclusiva a
millorar  l'accessibilitat  dels  carrers  de  la  ciutat  i  tenia  la  C/Magallanes  marcada  com
prioritària,  per  la  qual  cosa  esperava  que  en  un  futur  pròxim  estiguera  solucionat  el
problema.

La Sra Lidón Ribera es  va queixar  de que en la  C/Harley Davidson,  sobretot  a
l'eixida  de  la  rotonda  d'accés  al  port,  se  circulava  a  gran  velocitat  i  el  passat  cap  de
setmana havien atropellat a dos dones, per  la qual cosa va sol·licitar que s'elevaren els
passos de vianants en - especial el que creua des d'Av els Pins -, per a obligar-los a reduir la
velocitat.

El Sr president va contestar que realitzaria les oportunes gestions per a solucionar
el problema.

El Sr Boters va preguntar si els tècnics creien que els bol·lards instal·lats en el Camí
la Plana eren vàlids  des del punt de  vista de la seguretat, ja que eren segons la seua
opinió eren molt alts i resistents i qualsevol impacte  seria de gravetat per als vehicles, si
estos anaven un poc més ràpid del compte.

Va contestar el Sr President que amb tota seguretat eren normatius, i que en els
punts en què estaven instal·lats s'intentava protegir a vianants, no a conductors i que si
estos últims respectaven la velocitat assenyalada no tindrien problemes

La Sra Raga li  sol·licite al Sr President que  mediara amb el Regidor d'Educació,
Francesc Mesquita perquè s'accelerara l'estudi de la instal·lació de l'aire condicionat en el
CEIP  “la  Pineda”,  ja  que  el  col·legi  disposa  dels  diners  i  tenen  un  problema  greu  de
temperatura.

El Sr president va contestar que es posaria en contacte amb el.

I sent les 20:00 h  de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes
assumptes que tractar, el Sr president alça la sessió. De tot açò com a secretari En done
fe,  i  para que conste,  faig  la  pressent  acta que firme junt el  Sr  President de la Junta
Municipal de Districte.
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